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شماره م.الف:1841
هیمن محمدی بهرام - سرپرست معاونت املاک و حقوقی

مردم سرطاف واقع در شهر ایلام از وضعیت 
جاده ورودی به این شــهرک گلایه های زیادی 
دارنــد که این امر باعث ورود دادســتان ایلام 
برای پیگیری موضوع شــده اســت.به گزارش 
مهر، شهرک سرطاف یکی از مناطق شهر ایلام 
است که هرچند در نزدیکی شهر قرار دارد ولی 
از بســیاری از امکانات از جمله راه دسترســی 
مناسب برخوردار نیست.یکی از اهالی شهرک 
شهید کشوری )سرطاف( در گفتگو با خبرنگار 
مهــر اظهار کرد: یکی از مهمترین مشــکلات 
عمده و اساسی شهرک مشکل ورودی شهرک 

که همان پیچ مرگ بار است.
محمد عباسی افزود: متاسفانه در این مسیر 
تصادفــات زیــادی رخ می دهــد و تاکنون در 
حوادث ناگواری تعدادی نیز فوت شــده است.
وی تصریح کرد: امید اســت مســئولان برای 
حل این معضل بزرگ در ورودی این شــهرک 
چاره اندیشــی کنند.در همین زمینه افشــار 
خســروی زاد دادستان ایلام در نامه ای خطاب 
به احمد کرمی معاون امور عمرانی اســتانداری 
ایلام و نورالله دلخــواه مدیرکل راهداری ایلام 
در خصوص مشکلات پیرامون عدم بهسازی و 
آسفالت محدوده میدان قرآن تا ورودی شهرک 
شهید کشوری و تعویض پل های موجود متذکر 
شــد و اظهار کرد: با گذشت بیش از سه سال 
از تاریــخ ابلاغ مصوبه تا کنون، مســیر مذکور 
آسفالت نشده و کماکان شاهد وقوع تصادفات 
متعدد منجر به فوت شــهروندان هستیم.وی 

بیان کرد: لذا در راســتای احیای حقوق عامه 
و پیشــگیری از جرم، متذکر می شــود ظرف 
مدت ۴۸ ساعت نسبت به اجرا و تکمیل پروژه 
مذکور اقدام شود، در صورت عدم اجرای دستور 

قضایی برخورد می شود.
مدیــرکل راهداری اســتان ایــلام نیز در 
گفتگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: از ســال های 
گذشــته تاکنــون یکی از مشــکلات مالکین 
اراضی محدوده هــای از میدان قرآن تا انتهای 

بلــوار فــرودگاه و از میدان قرآن تــا ورودی 
ســرطاف تعیین تکلیف حریم راه و متولی این 
محدوده ها بوده، زیرا قوانین وزارت راه به دلیل 
رعایت حریم و نوار تاسیســاتی و100 متر بعد 
از حریم همواره موجب نارضایتی عموم بوده و 
گاهاً شــهرداری عوارض و خسارات به حریم را 
از بعضی طرح ها و یا صدور مجوزها در مقاطعی 
از این محدوده ها اخذ کرده است.نورالله دلخواه 
بیان کرد: به همین دلیــل در تاریخ ۹7.۶.10 

جلســه ای با حضور معاون عمرانی استانداری، 
شــهردار، مدیرکل راهداری و پلیس راه برای 
رفع موارد مورد درخواســت عمومی تشکیل و 

مصوباتی تصویب شد.
وی افــزود: تعهدات طرفیــن در محدوده 
میدان قرآن تا ورودی فرودگاه عملی شد ولی 
برای جاده ســرطاف، راهــداری باید علاوه بر 
تعریض پل و کمک در اجرای بیس، مقدار 1۵0 
تن قیر مورد نیاز پروژه را به شهرداری تحویل 

دهد که در راستای احترام به تصمیمات جلسه 
و عملی کردن مصوبات آن علاوه بر تعریض دو 
دستگاه پل، عملیات خاکی و ساب بیس و بیس 

آن را تهیه و اجرا کرد.
دلخواه اضافه کرد: ضمن اینکه 1۵۵ تن قیر 
نیز از طرف راهداری به شهرداری تحویل شده 
است.مدیرکل راهداری استان ایلام افزود: طی 
سه سال گذشته مکاتبات و جلسات متعددی 
با محوریت جانشــین دادستان تشکیل و طی 
مصوبات آن جلسات محرز شــد که راهداری 
تعهــدات خود را عملی کرده و مهلت زمانی به 
شــهرداری ایلام برای تکمیل پروژه ابلاغ شده 

است.
وی گفت: با این اوصاف، قطعاً دستگاه قضا 
پیگیر مصوباتی اســت که خــود ابلاغ کرده و 
دلایل عملی نشدن آنها را از طرفین حاضر در 
جلســات را اخذ و قضاوت خواهد کرد.دلخواه 
گفت: راهداری اســتان بارها اعلام کرده است 
که در صورتیکه شــهرداری ایلام، محدوده از 
میدان قرآن تا ورودی شهرک شهید رجایی را 
آسفالت نکند، مقدار قیری که بابت آن تحویل 
گرفته را به راهداری عــودت کند تا راهداری 
کار آســفالت آن را انجام دهد زیرا این میزان 
قیر برای پروژه تعریض محدوده مذکور منظور 
شده و طرفین باید نسبت به نحوه مصرف این 
میزان قیر که معادل ریالی حال حاضر آن بیش 
از یک میلیارد و 200 میلیون تومان اســت به 

دستگاه های نظارتی پاسخگو باشند.

نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس به اعتباری 
چند میلیارد تومانی برای رفع مشکل آب شرب روستاهای 
ســیرجان اشــاره کرد و گفت: به زودی مشــکل اینترنت 
روســتایی این شهرستان برطرف می شــود. شهباز حسن 
پــور بیگلری در گفت و گو با خبرنگار ایلنا، اظهار داشــت: 
شهرســتان های سیرجان و بردســیر به لحاظ آب شرب از 
وضعیت نســبتا مطلوبی برخوردارند. برای روســتاهایی با 
کمبود آب در منطقه نیز هیچگونه جای نگرانی وجود ندارد 
و از طریق تانکر به این روستا ها آبرسانی می شود.  اما با این 
حــال نیازمند حمایت جدی تری از ســوی  دولت در بحث 
آبرسانی به استان با توجه به خشکسالی ها هستیم. وی گفت: 
در گذشته آب شرب روستاهای سیرجان و بردسیر از قنوات 
و سرشــاخه های آبی که از کوهســتان ها جاری بود تامین 
می شــد. اما با توجه به خشکسالی امسال در منطقه که در 
۵0 سال گذشته بی سابقه بوده است و در سال جاری میزان 

بارندگی در استان که می بایست 1۵0 میلی متر باشد به ۴7 
میلی متر کاهش یافته است. باعث بروز مشکلاتی در خدمت 
رسانی در مورد آب شرب به مردم شده است. با تدابیری که 
اندیشــیده شده و با شرکت های صنعتی و معدنی به عنوان 
معین های اقتصادی در راســتای مسئولیت های اجتماعی 
شان  همیاری و همکاری مناسبی داشته اند. و مشکل کمبود 

آب در این مناطق برطرف خواهد شد. 
حســن پور بیگلری ادامه داد: ۸0 میلیارد تومان اعتبار 
نیاز اســت که آبرسانی روستاهای شهرستان سیرجان را به 
صورت مطلوب حل کنیم. مبلغ 10 میلیارد از تنش آبی را 
معاونت آبفای کشــور  پرداخت و مبلغی را مس سرچشمه 
پرداخت می کنند. چرا که بخشی از این روستاها در محدوده 
مس ایران یا سرچشــمه هســتند و دیگر شرکت ها مانند 
گلگهر، فولاد و گهر زمین نیز همکاری می کنند. بسیاری از 
مشکلات شهرستان بردسیر توسط خیرین  برطرف می شود 

که همیشــه همکاری خوبی برای حل مشکلات در سطح 
شهرستان داشــته اند. در منطقه منابع آبی وجود دارد که 
با کمک دولت باید تا در خانه های مردم لوله گذاری شوند.

نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس عنوان کرد: به 
لحاظ آموزش و بهداشت نسبت به نرم کشوری جلو هستیم. 
سیرجان در ســاخت مدارس توسط خیران قرار است ثبت 
جهانی شود.  هم اکنون ۴0 پروژه خیرساز در بحث مدارس 
داریــم و 10 تا از این پروژه ها آماده هســتند که با دعوت و 
حضور مسئولان آموزش و پرورش تا پایان سالجاری افتتاح 

می شوند. 
حســن پور بیگلری اضافه کرد: برای بهداشت روستاها 
نیز پزشــکانی هر هفته به تمامی روستاهای شهرستان های 
بردســیر و سیرجان سرکشــی کرده و به مردم خدماتی را 
ارائه می دهند.وی گفت: شــهر سیرجان قطب کشاورزی در 
منطقه اســت و بیش از چند هزار هکتار به باغ های پســته 

در این شهرســتان تعلق دارند. همچنین قطب فولاد کشور 
است و می توان گفت این شهرستان یک چهار راه اقتصادی 
محسوب می شود. در بحث خدمات رسانی به مردم مشکلی 
نداریم. تنها برای اینترنت روســتایی مشکل داریم که روز 
گذشته در نشستی با وزیر ارتباطات داشتیم مشکلات را در 
این زمینه مطرح کردیم. وی نیز دستور داد هیأتی به زودی 
به شهرســتان های بردسیر و سیرجان اعزام شوند و مشکل 
اینترنت این شهرستان برطرف شــود که مردم از خدمات 
بهتری در این زمینه بهره مند شوند.حســن پور افزود: ولی 
در بخش و روستاها به طور کلی نیازمند متولیانی برای حل 
مشکلات هستیم. متاسفانه در روستاهای این مناطق امروزه 
متولــی وجود ندارد.  امیدوارم که هرچه ســریعتر  دولت و 
مجلس با یک همکاری و هماهنگی مناسب بتوانند افرادی 
متعهــد را انتخاب و بــه کار بگمارند که هر چه ســریعتر 

مشکلات برطرف شود.

نماینده رودســر و املش در مجلس با انتقاد از روند کُند 
اجرای پروژه ســد پلرود، گفت: در زمینه جذب اعتبارات با 
وقفه پنج ماهه رو به رو هستیم.حجت الاسلام محمد صفری 
در گفتگو با خبرنگار مهر با اشــاره به آخرین وضعیت سد 
پلرود، گفت: در سال گذشته طی جلساتی پیگیر مطالبات 
اعتباری سد پلرود بودیم و توانستیم بعد از شش سال، 2۵0 
میلیارد تومان اعتبار دریافت کرده و در اختیار آب منطقه ای 
گیلان به عنوان کارفرما قرار دهیم.نماینده مردم رودســر و 
املــش در مجلس با بیان اینکه آب منطقه ای اعتبار مذکور 
را بــرای پیش برد کار در اختیار پیمانکار قرار داده اســت، 
افزود: با وجود وقفه چند ماهه در تأمین اعتبار ســد پلرود 
اما این اعتبار به طور کامل دریافت شــد و پیمانکار هم در 

حال کار است.
وی با ابراز نگرانی از روند کند پیشرفت کار در پروژه سد 
پلرود، بیان کرد: برخلاف وعده رئیس سابق سازمان برنامه 

و بودجه، اعتبار ســد پلرود با یک وقفه پنج ماهه دریافت و 
علاوه بر این شــروع فصل بارندگی در گیلان باعث شد در 
جذب اعتبار عقب بمانیم.حجت الاسلام صفری با بیان اینکه 
انتظــار می رود با توجه به اعتباری کــه در اختیار پیمانکار 
قرار داده ایم هرچه سریع تر این پروژه به اتمام برسد، گفت: 
تأخیر در اجرای پروژه ســد پلرود باعث آسیب های زیادی 
به منطقه می شــود.رئیس مجمع نمایندگان استان گیلان 
با اشاره به پروژه کنارگذر )پل کمربندی( کلاچای، تصریح 
کرد: آخرین اعتبار این پل بیش از 13 میلیارد تومان بوده که 
جز مطالبات پیمانکار از سال های گذشته بوده و در اختیار 
وی قرار گرفته اســت و در حال جــذب دو میلیارد و ۵00 

میلیون تومان دیگر برای آن هستیم.
صفری با اشــاره به اینکه نیازمند جذب هشت میلیارد 
تومــان دیگر برای پروژه کنارگذر کلاچای هســتیم، اظهار 
داشت: این پروژه روزهای پایانی کار خود را سپری می کند 

و امیدواریم هرچه سریع تر به اتمام برسد.وی به برنامه دولت 
و مجلس در زمینه بیماری کرونا اشاره کرد و گفت: یکی از 
مشــکلات دولت در حوزه مبارزه بــا کرونا، نبود یک برنامه 
منســجم برای مهار این بیماری بود و با وجود تلاش بسیار 
خوب وزارت بهداشــت متأســفانه در بدنه کابینه یک بهم 

ریختگی و عدم هماهنگی وجود داشت.
نماینده مردم رودســر و املش در مجلس با اشــاره به 
تأکیدات رهبری و رئیس جمهور مبنی بر اینکه اولویت اول 
کشور مسئله کرونا است و باید مردم را در مقابل این بیماری 
واکسینه کرد، افزود: متأسفانه واکسیناسیون عمومی در سه 
مــاه اخیر روند کندی داشــته و امیدواریم با توجه به وعده 
رئیس جمهور، واکســن های بیشــتری وارد کشــور شود.

حجت الاســلام صفری با اشــاره به اینکه مبدأ واکسن های 
وارداتی احتمالاً کشــور چین است، تصریح کرد: امیدواریم 
واکسن ها هرچه سریع تر به مقدار 30 میلیون دُز در اختیار 

مردم قرار گیرد تا بخشی از مشکلات در حوزه کرونا برطرف 
شود.وی با اشاره به طرح صیانت از فضای مجازی بیان کرد: 
این طرح مطالبه رهبری به واســطه وجود بهم ریختگی در 
فضای مجازی است زیرا در هیچ جای دنیا به این شکل کار 
پیش نمی رود و کشورها قوانینی برای فضای مجازی دارند 
اما کشور ما در این حوزه هیچ قانونی ندارد.عضو کمیسیون 
امور داخلی کشور و شــوراهای مجلس با بیان اینکه طرح 
فضای مجازی به معنای فیلترینگ نیست، ادامه داد: امروزه 
حتی رهبر معظم انقلاب سایت دارند و از پلت فرم ها استفاده 
می کنند اما مسئله فیلترینگ از فضای خارج از کشور مطرح 
شد و متأسفانه مسئولان ارشد نظام چه در مجلس و چه در 
دولت نسبت به این مسئله روشنگری نکردند.وی بیان کرد: 
ایرادات طرح صیانت از فضای مجازی به کمیسیون ویژه در 
مجلس ارجاع داده شده تا بتوانیم یک طرح کامل و پخته تر 

را وارد صحن علنی مجلس کنیم.

بر اساس تازه ترین بررسی عوامل اطفای حریق با شروع 
بارندگی ها از صبح دیروز در استان گیلان، باقی مانده آتش 
در دل تالاب بین المللی انزلی خاموش شد و دیگر اثری از 

آتش دیده نمی شود. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، روز چهارشنبه پس 
از سه روز آتش سوزی و تلاش دستگاههای خدمات رسانی 
و مدد یــک فروند بالگرد آب پــاش جمعیت هلال احمر 
مازندران و پرواز یک فروند هواپیما آتش نشان وزارت دفاع 
سرانجام خلبان هواپیما و کارشناسان سازمان آتش نشانی 
از مهــار حریق به طور کامل خبر داده بودند.اما براســاس 
اظهارات مسئولان محیط زیست شهرستان بندرانزلی آتش 
در برخی نقاط دوردســت که فاقد راه دسترسی و باتلاقی 
بود مشاهده می شــد که البته به صورت کنتزل شده بوده 
و به همین منظور گروهی متشــکل از محیط بان گشــت 
میدانی منطقه را انجام می دادند تا در صورت بروز مشکل 
با هماهنگی سایر گروه ها اقدامات لازم برای اطفاء حریق را 
انجام دهند.اما طبق تازه ترین ارزیابی تیم پایش و مدیریت 
بحران انزلی که صبح امروز در تالاب انجام شده است دیگر 

اثری از حریق و حتی دود ناشــی از آن مشاهده نمی شود.
سیدفرشــید فلاح رئیس اداره محیط زیســت شهرستان 
انزلی در گفتگــو با خبرنگار ایرنا اظهار کــرد: با توجه به 
نظرات کارشناســان جهت جلوگیــری از احتمال حریق 
مجدد با هماهنگی هلال احمر چادری در منطقه برپا شد 
و چهار نفر محیط بانان، ســه نیروی سپاه و جمعیت هلال 
احمر مجهز به کوله پشتی های حاوی آب در منطقه مستقر 
بودند که به محض بروز حریق عملیات اطفاء را انجام دهند 
و با اطلاع رسانی به ســتاد بحران شهرستان جلوی حریق 

گرفته شود.
وی اضافه کرد: با شــروع بارندگی ها گروه مســتقر در 
محل حادثه از منطقه خارج شدند و در حال حاضر محیط 
زیســت در حال پایش منطقه برای اطمینان از خاموشی 
کامل حریق اســت.رئیس محیط زیست انزلی با تاکید بر 
اینکه راههای دسترســی که به منظــور مهار حریق ایجاد 
شد دوباره احیاء و به حالت طبیعی خود باز خواهد گشت، 

گفت: از این پس باید مراقب بود اراضی آتش گرفته توسط 
افراد سودجو تصرف نشود. به همین منظور از تردد خودرو 
و موتور ســیکلت در منطقه ممانعت به عمل خواهد آمد.
فلاح با بیان اینکه احســاس مســئولیت برای حفظ منابع 
باید بین آحاد مردم باشــد، تاکید کرد: هر کســی که در 
حاشــیه تالاب زندگی می کند باید این دغدغه و نگرانی را 
داشته باشد که حفظ منابع طبیعی مانند آب و هوای پاک 

مهمترین میراث برای آیندگان است. 
وی اضافه کرد: حس مســئولیت پذیری باید بین مردم 
محلی داشــته باشد و با اطلاع رســانی درست و به موقع 
همکاری لازم برای حفظ اکوسیســتم های طبیعی داشته 
باشند تا با این مشارکت بتوانیم این نعمتهای خداوندی را 
حفظ کنیم زیــرا تالاب علاوه بر میراثی جهانی بلکه برای 
مردم بومی نیز یک میراث هویتی است.منطقه چراغ پشتان 
شهرستان بندرانزلی 12 هکتار نیزار دارد که هشتم شهریور 
هشت هکتار بصورت عمدی دچار حریق شد و با محاسبه 

منطقه آتش سوزی هفت هکتار از این نیزارها به طور کامل 
سوخت و چهار هکتار با ایجاد موانع از آتش محافظت شد 
.دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان گیلان ضمن عمدی 
دانستن آتش سوزی تالاب پیشتر گفته بود در این ارتباط 
پنج نفر بازداشــت شده و پرونده قضایی برای آتش سوزی 

انزلی تشکیل و در دست بررسی است.
ســوم شــهریور نیز پنج هکتار از نیزارهای روســتای 
شــانگهای پرده انزلی طعمه حریق شد که شواهد حاکی 
از عمدی بودن این آتش سوزی با هدف زمین خواری بود.

تالاب بین المللی انزلی با مســاحتی حدود 20 هزار هکتار 
از شمال به انزلی، از جنوب به صومعه سرا، از شرق خمام، از 
جنوب شرقی به رشت و از غرب به کپورچال و آبکنار انزلی 
محدود است.این تالاب سال 13۵۴ در فهرست تالاب های 
بین المللی کنوانســیون رامســر به ثبت رسید همچنین 
سازمان بین المللی حیات پرندگان، این تالاب را به عنوان 
زیســتگاه با اهمیت برای پرندگان تشــخیص داده  و جزو 
تالاب های طبیعی و آب شیرین کشور و از جمله زیباترین 

مناظر آبی منطقه است.

استاندار آذربایجان شرقی با اشــاره به برگزاری نهمین 
نمایشگاه نوآوری و فناوری ربع رشیدی )رینوتکس 2021( 
تبریز از 17 تا 21 آبان امسال، بر همکاری همه دستگاه های 
اجرایی اســتان بــرای برگــزاری هرچه بهتر ایــن رویداد 
علمی تاکیــد کرد.محمدرضا پورمحمدی در جلســه هیات 
اجرایی منطقه ویژه علم و فناوری آذربایجان شرقی، اظهار 
کرد: خوشــبختانه نمایشگاه ربع رشیدی در دوره های اخیر 
از حالت نمایشــگاهی خارج و به بستری برای تجاری سازی 
فناوری و فروش محصولات دانش بنیان تبدیل شــده است.

وی با اشاره به اقداماتی نظیر ایجاد فن بازار و کلینیک صنعت 
که از دســتاوردهای نمایشگاه ربع رشیدی است، گفت: این 
نمایشــگاه به شناسنامه علمی اســتان تبدیل شده و همه 
دســتگاه ها باید برای تداوم و تقویت آن کمک کنند.وی در 
بخش دیگری از ســخنان خود با بیان اینکه تبدیل دانش 
به فناوری یکی از بزرگترین مشــکلات جامعه است، افزود: 
راهبردهــای ما در حوزه های علم و فناوری باید به ســمت 
نیازهــای جامعه برود و هر هزینه ای در این زمینه به منزله 
سرمایه گذاری برای آینده است.پورمحمدی با تاکید بر اینکه 
نباید به دنبال ســود زودهنگام در این حوزه باشیم، گفت: 
امروز چرخ اقتصاد کشــور به برکت فناوری می چرخد و اگر 
توســعه اقتصاد دانش بنیان و فناوری محور جزو اولویت های 
کشــور نبود مشــکلات زیادی در عرصه اقتصادی به وجود 
می آمد.وی، اســتفاده از فناوری در همه عرصه ها را راهگشا 

دانســت و افزود: همه دستگاه ها و متولیان اداره امور جامعه 
را باید به فضای نوآوری و فناوری ســوق دهیم و با استفاده 
از ظرفیت هــای این حوزه، موانع را رفع کنیم.وی هم چنین 
منطقه ویژه علم و فناوری را ظرفیتی کم نظیر برای توسعه 
اســتان خواند و گفت: هنوز آن طور که باید از ظرفیت این 
منطقه بهره برداری نشده و شبکه سازی اتفاق نیفتاده است 
و لازم است که کارهای جدی تری در این حوزه انجام شود.

مدیرعامل ســازمان عامل استقرار و دبیر منطقه ویژه علم و 
فناوری آذربایجان شــرقی نیز در این جلســه با بیان اینکه 
نهمین نمایشگاه نوآوری و فناوری ربع رشیدی )رینوتکس 
2021( از 17 تا 21 آبان امسال در قالب 21 زون تخصصی 
برگزار می شــود، گفت: پیش بینی برای برگزاری حضوری 
و مجازی نمایشــگاه انجام شده و بنا به شــرایط کرونایی 
درخصوص نحوه برگزاری آن تصمیم گیری خواهد شد.سعید 
غریب خواجه با ارائه ی گزارشــی از عملکرد هیات اجرایی 
منطقه ویژه علم و فناوری آذربایجان شرقی، گفت: اجرایی 
شدن تفاهم نامه راه اندازی منطقه ویژه فناوری های معدنی، 
کمــک به تجاری ســازی طرح های فناورانــه، همکاری در 
راه اندازی کارخانه نوآوری و فرهنگ سازی در حوزه اقتصاد 
دانش بنیان از مهم ترین اقدامات یک ســال گذشــته است.

وی تاکیــد کرد: یکی از اهداف مهم ما این اســت که خود 
ســازمان عامل اســتقرار منطقه ویژه علــم و فناوری یک 
ســازمان دانش بنیان باشد و برای این منظور لازم است که 

بحث آموزش و فرهنگ سازی جدی گرفته شود.به گزارش 
ایسنا، به نقل از روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، 
در این جلســه از پوستر نهمین نمایشگاه نوآوری و فناوری 

ربع رشــیدی )رینوتکس 2021( رونمایی و احکام اعضای 
شــورای سیاســت گذاری این نمایشگاه از ســوی استاندار 

آذربایجان شرقی اعطا شد.

گلایه مردم از وضعیت جاده »سرطاف«

رفع مشکل آب روستایی سیرجان نیازمند اعتبار 80 میلیارد تومانی

روند کُند اجرای پروژه سد پلرود نگران کننده است

باران آتش تالاب انزلی را به طور کامل خاموش کرد

استاندار آذربایجان شرقی:

رینوتکس ۲0۲۱ تبریز آبان امسال برگزار می شود

همزمان با آغازهفته دولت
ساختمان اداره گازشهرخاکعلی افتتاح شد

گروه شهرستانها – ناهید نقدی: ساختمان اداره گاز شهر خاکعلی از 
توابع شهرستان آبیک با حضور استاندار قزوین، مدیر عامل شرکت گاز استان 
قزوین و سایر مسئولین شــرکت گاز در هفته دولت در سال 1۴00 به بهره 
برداری رســید.مهندس مفرد بوشهری مدیر عامل شرکت گاز استان قزوین 
ضمن اظهار خرســندی از اینکه مکانی امن و راحت در جهت خدمات رسانی 
کیفی در اختیار مردم شهر خاکعلی قرار می گیرد گفت: داشتن اداره مناسب 
و شایســته حق مردم ولایت مدار و زحمت کش این شــهر است و از امروز 
می توانند در این اداره از خدمات گازرسانی بهره مند شوند.وی اظهار داشت: 
ایــن پروژه، که عملیات اجرایی آن بالغ بر  1۵  میلیارد ریال هزینه داشــته 
است، در زمینی به مساحت ۵2۴ متر مربع با زیر بنای بالغ بر 3۵۴ متر مربع 

احداث گردیده است.
در ادامه این مراســم جمالی پور اســتاندار قزوین ضمن تقدیر و تشکر از 
مجموعه شــرکت گاز استان گفت: خوشبختانه یک همکاری و تعامل بسیار 
خوب بین آحاد مردم و مدیران این استان وجود دارد که باید از این ظرفیت 
برای توسعه و ارتقای اســتان استفاده شود.وی همچنین افزود:  گاز یکی از 
عناصر زیربنایی توســعه و چرخه تولید در سطح استان است و ما خرسندیم 

که تقریبا در تمامی نقاط استان شعله گاز افروخته شده است.

نخستین مرکز جامع سلامت چهارمحال و بختیاری 
در بازفت افتتاح شد

رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی، خدمات درمانی و بهداشــتی اســتان 
چهارمحال و بختیاری از افتتاح نخســتین مرکز جامع ســلامت این استان 
در بازفت حبرداد.به گزارش ایلنا، مجید شیرانی در آیین بهره برداری از این 
مرکز گفت: مرکز جامع ســلامت درمان بستر بازفت دارای 12 تخت بستری 
و این تعداد تخت برای بســتری موقت چند ساعته بیماران پیش بینی شده 

است.
شیرانی افزود: ســطح خدمات بهداشت و درمان به دورترین نقاط استان 
گســترش یافته، به طوری که در همه روستاها، مرکز جامع خدمات سلامت 
ایجاد شده است.وی، اعتبار هزینه شده برای بهره برداری از مرکز درمان بستر 
بازفــت را 200 میلیارد ریال اعلام کرد و گفــت: از این میزان اعتبار، 1۴0 
میلیارد ریال هزینه تأمین تجهیزات و ۶0 میلیارد ریال هزینه ســاخت این 
مرکز شــده است.شیرانی افزود: این مرکز دارای چهار بخش اداری، پزشکی، 
آزمایشگاهی و رادیولوژی است که می تواند خدمات قابل توجهی را به مردم 

این منطقه سخت گذر ارائه دهد.
فرماندار شهرســتان کوهرنگ هم گفت: امید اســت با تلاش مسئولان، 
شــاخص های خدمات رســانی به مردم شهرســتان به ویژه مــردم مناطق 
ســخت گذر ارتقاء یابد و خدمات مناسبی ارائه شود.مرتضی زمانپور افزود: به 
رغم افتتاح طرح های بی شمار در سال های گذشته برای بهبود خدمات رسانی 
به مردم شهرستان کوهرنگ، همچنان نارسایی و کمبود هایی وجود که برای 

رفع آن نیازمند اختصاص اعتبارات بیشتری هستیم.

قطع ۶0 اصله درختچه تاغ در گناباد 
توسط سودجویان

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان گناباد از قطع ۶0 اصله 
درختچه ممنوع القطع تاغ توسط سودجویان خبر داد. به گزارش ایلنا محمد 
رضــا نخعی در این باره گفت: به محــض دریافت گزارش قطع تاغ مامورین 
یگان حفاظت به محل مراجعه و با قطع ۶0 اصله درخت تاغ مواجهه شــدند 
کــه با هماهنگی قوه قضاییه ضمن جلوگیری از قطع ســایر تاغ ها با توقیف 
مقطوعات تاغ، برای افراد مختلف و ســود جو پرونده تخلف تشکیل و تسلیم 

مراجع ذیصلاح شد.
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری گناباد گفت: درختچه تاغ یکی از 
بهترین گونه های جهت اجرای عملیات بیابان زدایی است که دارای مقاومت 
بالا در مقابل کمبود آب و در تثبیت شن های روان و جلوگیری از پدیده ریز 
گرد نقش بسزایی ایفاء می کند.وی افزود: قطع درختچه تاغ حتی در اراضی 
مســتثنات هم ممنوع بوده و با سودجویان و متخلفین امر بطور جدی طبق 

قانون رفتار خواهد کرد.

۵۲0 خانوار روستای چوپلوی تکاب
 با تنش آبی مواجه هستند

دهیار روستای چوپلوی تکاب گفت: کاهش نزولات جوی اهالی روستای 
۵20 خانــواری چوپلوی تکاب را با تنش آبی مواجه کرده اســت.به گزارش 
خبرگــزاری مهر، محمود نــادری در این زمینه اظهار کــرد: در پی کاهش 
نزولات جوی و کم آبی چشمه ها، آب شرب روستای چوپلو که از طریق چاه 
تأمین می شد با تنش مواجه شــده است و امروز اهالی این این روستا با بی 

آبی شدیدی روبرو هستند.
وی ادامه داد: اهالی روســتا برای تأمین آب به چشــمه های دور دست و 
بعضاً غیر بهداشــتی در اطراف روستا مراجعه می کنند و بخشی از آب شرب 
مردم نیز با ارســال روزانه یک تانکــر آب از طریق اداره آب و فاضلاب تکاب 
تأمین می شــود. نادری با اشــاره به اعتراضات متعدد مردم به این شــرایط 
گفت: ضمن درخواست صرفه جویی جدی از سوی مردم از مسئولان مربوطه 
انتظار مساعدت و رفع این معضل ر ا داریم.روستای چوپلو در 2۵ کیلومتری 

شهرستان تکاب و در مسیر تکاب به شاهین دژ قرار دارد.

مردم مناطق حاشیه زاهدان
 در طرح جامع بهسازی نام نویسی کنند

ســردار سلیمانی گفت: مردم مناطق حاشیه نشــین زاهدان با مراجعه به 
مســاجد و پایگاه های بسیج برای مشــارکت در طرح جامع بهسازی حاشیه 
شهر نام نویســی کنند.به گزارش  باشگاه خبرنگاران جوان از زاهدان، سردار 
غلامرضا سلیمانی رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور در بازدید از پهنه 
شمالی شهر زاهدان با اشاره به این که مردم در این طرح نقش محوری دارند 
اظهارداشــت: تصمیم گیری ها بصورت محلی و براساس نیازهای هر منطقه 
انجام می شود.وی افزود: اگر شهرداری زمین هایی در اختیار بگذارد مجموعه 
بسیج کشــور نیز نسبت به ساخت و ساخت ســالن ورزشی، زمین چمن و 

مدرسه اقدام خواهد کرد.
رئیس ســازمان بســیج مســتضعفین بیان کرد: شــوراهای مردمی  در 
مشارکت با بسیج برای توسعه و بهبود زیرساخت های بهداشتی حاشیه شهر 
هــم نقش آفرینی خواهند کرد.رییس شــورای اسلامی شــهر زاهدان نیز در 
حاشــیه این بازدید با اشــاره به این مطلب که با توجه به انســداد مرزها و 
خشکسالی های20ســاله اخیر مردم از شهرها و روستاهای اطراف به مناطق 
حاشــیه کلانشــهر زاهدان مهاجــرت کرده اند گفت: زاهــدان در خصوص 
حاشیه نشــینی به ویژه در بحث حاشــیه شــمالی این شهرســتان نیازمند 
همت جدی مســوولان برای رفع مشکلات مردم این محله و ایجاد وضعیت 
زندگی مناسبی برای آنان است.حسن سپاهی با اعلام این خبر که مجموعه 
شهرداری زاهدان آمادگی دارد زمینی به عنوان سهم شهرداری جهت ساخت 
مســکن برای اقشار آسیب پذیر در اختیار سازمان بســیج قرار دهد تا برای 
ساخت یکهزار واحد مسکونی ویژه اقشار آسیب پذیر اقدام موثری انجام شود 
افزود: ساخت کارگاه های خوداشتغالی ویژه بانوان این محله بیشتر مورد نیاز 
اســت چرا که بیشــتر بانوان در محلات حاشیه شهر به حرفه سوزن دوزی و 

خیاطی مشغول هستند.
وی با تاکید بر توانمندســازی بانوان در محلات حاشــیه ای شهر تصریح 
کرد: با توجه به این که در این محلات زنان خودسرپرســت بســیاری وجود 
دارد باید بیشــتر مورد توجه قرار گیرد.رییس شــورای اسلامی شهر زاهدان 
هدایت آب های ســطحی را یکی از مشــکلات این محلات برشمرد و ادامه 
داد: جدول گذاری و آســفالت پهنه شمالی شهر برای تعریض معابر مشکلات 
مالی وجود دارد بنابراین در رابطه با این مســائل اگر مجموعه بسیج کمک و 
حمایت گر شهرداری باشــد یک سری الزامات و اولویت ها در رأس کار قرار 
خواهند گرفت. وی یکی از نیازمندی های مبرم جوانان شهر زاهدان را مسائل 
ورزشــی و فرهنگی برشمرد و گفت: با هدف ارتقا و افزایش سرانه ورزشی و 
احیای زمین های مینی فوتبال چمن مصنوعی، با حمایت و همت ســازمان 
بسیج مســتضعفین هزینه خرید 12چمن مصنوعی زمین های مینی فوتبال 

تامین اعتبار شود.

اخبار کوتاه


